
Protokół nr 37/VII/2016

z obrad sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 23 maja 2016 roku

Rozpoczęcie obrad  – godz. 10:00

Zakończenie obrad –  godz. 13.20

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

1. Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W sesji uczestniczyli:  Wójt Gminy Błażej Konkol,   Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, Radca

Prawny  Marcin  Skalski,  Dyrektor  GOKSiR Leszek  Orczykowski,  Kierownik  GOPS Grażyna

Wysiecka,  Kierownik  ZGKiM  Karol  Kozak,  Sołtysi  z  terenu  Gminy  Trąbki  Wielkie  oraz

delegacja z niemieckiej gminy partnerskiej Uehlfeld wraz z opiekunami oraz tłumaczem - Panią

Dorotę Niewiadomską. Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, na podstawie listy obecności, że

cały skład Rady jest obecny.

Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych. Listy obecności radnych i sołtysów stanowią

załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

2. Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad:

.1 Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad;

- Zatwierdzenie porządku obrad;

- Przyjęcie protokołu z XXXVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

.3 Przedstawienie sprawozdań Rady Gminy Trąbki Wielkie za 2016 rok:

a) Sprawozdanie Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego  Rady Gminy,

b) Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych,

c) Sprawozdanie Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia Rady Gminy,

d) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy,
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.1 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2017  - referuje Pani

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.2 Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany wieloletniej  prognozy finansowej  na  lata  2017-2030-   -

referuje Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.3 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  długoterminowego  w  wysokości

6 025 516,85  zł  na  sfinansowanie  wydatków  nie  znajdujących  pokrycia  w  planowanych

dochodach gminy oraz sfinansowanie planowanego deficytu w roku budżetowym 2017 - referuje

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.4 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy z Powiatem Gdańskim  

dotyczącej wspólnej  realizacji zadania w zakresie kultury pod nazwą „Trąbki w Trąbkach”  – 

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.5 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości lokalowej

od Polskich Kolei Państwowych Spółki Akcyjnej - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.6 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonej  w

Domachowie obręb geodezyjny Warcz - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.7 Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie

geodezyjnym Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.8 Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny prawa własności

nieruchomości położonej w Trąbkach Wielkich na rzecz Województwa Pomorskiego    –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.9 Podjęcie  uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na ustanowienie  służebności  przesyłu  na rzecz

spółki Polskie Sieci Elektroenergetyczne Spółka Akcyjna z siedzibą w Konstancinie - Jeziornie na

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Trąbki Wielkie położonej w obrębie geodezyjnym

Mierzeszyn    - referuje pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.10 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Komendą Wojewódzką

Policji w Gdańsku przy udziale Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim dotyczącego

przekazania środków pieniężnych na remont i  poprawę infrastruktury w budynku Komisariatu

Policji w Trąbkach Wielkich- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.11 Podjęcie uchwały  w sprawie udzielenia dotacji  celowej do zabytku dla Parafii  Wniebowzięcia

NMP w Trąbkach Wielkich na przebudowę domu parafialnego w Trąbkach Wielkich – referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy;

.12 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  zasad  udzielania  i  rozliczenia  dotacji  celowej  na

dofinansowanie prac związanych z usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy

Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

.13 Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalności Kierownika ZGKiM  – referuje Pan Marek

Czerwiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Trąbki Wielkie;

.14 Interpelacje i zapytania radnych;

.15 Wystąpienia sołtysów;
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.16 Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.

Wójt Gminy Błażej Konkol – nawiązał do ustaleń jakie zostały podjęte podczas omawiania materiałów
sesyjnych tj. na posiedzeniu połączonych komisji stałych, zgłosił wniosek o wykreślenie z dzisiejszego
porządku obrad punktu 11 dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie
darowizny prawa własności  nieruchomości  położonej  w Trąbkach Wielkich  na rzecz Województwa
Pomorskiego.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek z uwzględnieniem zgłoszonej zmiany. 

.1 Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad;

- Zatwierdzenie porządku obrad;

- Przyjęcie protokołu z XXXVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

.3 Przedstawienie sprawozdań Rady Gminy Trąbki Wielkie za 2016 rok:

a) Sprawozdanie Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego  Rady Gminy,

b) Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych,

c) Sprawozdanie Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia Rady Gminy,

d) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy,

.1 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2017  - referuje Pani

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.2 Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2017-2030-   -

referuje Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.3 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  długoterminowego  w  wysokości

6 025 516,85  zł  na  sfinansowanie  wydatków  nie  znajdujących  pokrycia  w  planowanych

dochodach gminy oraz sfinansowanie planowanego deficytu w roku budżetowym 2017 - referuje

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.4 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy z Powiatem Gdańskim  

dotyczącej wspólnej  realizacji zadania w zakresie kultury pod nazwą „Trąbki w Trąbkach”  – 

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.5 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości lokalowej

od Polskich Kolei Państwowych Spółki Akcyjnej - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.6 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonej  w

Domachowie obręb geodezyjny Warcz - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.7 Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie

geodezyjnym Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.8 Podjęcie  uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na ustanowienie  służebności  przesyłu  na rzecz

spółki Polskie Sieci Elektroenergetyczne Spółka Akcyjna z siedzibą w Konstancinie - Jeziornie na
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nieruchomości stanowiącej własność Gminy Trąbki Wielkie położonej w obrębie geodezyjnym

Mierzeszyn    - referuje pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Komendą Wojewódzką

Policji w Gdańsku przy udziale Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim dotyczącego

przekazania środków pieniężnych na remont i  poprawę infrastruktury w budynku Komisariatu

Policji w Trąbkach Wielkich- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.10 Podjęcie uchwały  w sprawie udzielenia dotacji  celowej do zabytku dla Parafii  Wniebowzięcia

NMP w Trąbkach Wielkich na przebudowę domu parafialnego w Trąbkach Wielkich – referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy;

.11 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  zasad  udzielania  i  rozliczenia  dotacji  celowej  na

dofinansowanie prac związanych z usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy

Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

.12 Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalności Kierownika ZGKiM  – referuje Pan Marek

Czerwiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Trąbki Wielkie;

.13 Interpelacje i zapytania radnych;

.14 Wystąpienia sołtysów;

.15 Wolne wnioski. 

Spytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:

Za –  15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad.

Przyjęcie   protokołu z XXXVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący     Rady-  poinformował, że  do Biura Rady nie zgłoszono żadnych uwag.

Kolejno spytał, kto jest za przyjęciem  protokołu z  XXXVI zwyczajnej  Sesji Rady Gminy Trąbki
Wielkie.

Obecnych podczas głosowanie było 15 radnych.

Głosowanie:

Za –  15

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z XXXVI zwyczajnej Sesji Rady

Gminy Trąbki Wielkie.

Wójt Gminy przed przystąpieniem do kolejnego punku porządku obrad  przedstawił przybyłej wraz z

opiekunami młodzieży z Gminy partnerskiej  Uehlfeld informacje dotyczące miejsca i  okoliczności
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dzisiejszego spotkania. Kolejno Wójt przedstawił  obecnym radnym i sołtysom informacje  dotyczące

planu pobytu gości w Polsce. 

Ad 2  Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

Wójt Gminy poinformował, że od ostatniej sesji Rady Gminy uczestniczył m.in. : 

– w spotkaniach dotyczących inwestycji  gminnych w sprawie przygotowań do postępowania

przetargowego;

– w spotkaniu Rady Sołeckiej w Kaczkach;

– w zebraniach wiejskich;

– w walnym zebranie Związku Gmin Pomorskich;

– w Jubileuszach 50 lecia pożycia małżeńskiego oraz urodzinach 90+;

– w spotkaniu z Komendantem Policji;

– z wizytą świąteczną u Pani Józefy Krośnickiej; 

– w spotkaniu z pracownikami Urzędu Gminy; 

– w spotkaniu w Caritasie w Trąbkach Wielkich celem zapoznaniem się z funkcjonowaniem

instytucji;

– w spotkaniu w sprawie pszczół;

– w sadzeniu lasu;

– w jubileuszowym spotkaniu Rady Seniorów – wyjazd do Domu Pomocy Społecznej Gdańsk -

Stogi;

– we Mszy św. upamiętniającej rocznicę śmierci Jana Pawła II;

– w uroczystości cyklicznej pn; „Dzień Flagi” w Szkole Podstawowej w Sobowidzu;

– w spotkaniu z Nadleśniczym Kolbudy;

– w spotkaniu z Pomorską Radą Oświaty;

– w imprezie psich zaprzęgów;

– w uroczystości 3 maja w Ełganowie;

– w uroczystości pn. ” Dzień Godności Osób Niepełnosprawnych”;

– w  szkoleniu  z  kodeksu  postępowania  administracyjnego  w  ramach  Związku  Gmin

Pomorskich;

– w uroczystości  „ Moja mała ojczyzna” – z okazji Dnia Flagi;

– w spotkaniu w Pawłowie – prezentacja książki – historia Pawłowa;

– w  spotkaniu  w  Wojewódzkim  Inspektoracie  Ochrony  Środowiska  w  sprawie  żwirowni

Ełganowo;

– w posiedzeniach komisji Rady Gminy;

– w uroczystym rozpoczęciu zawodów - bieg przełajowy w miejscowości Błotna;
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Kolejno odczytał zarządzenia, które zostały wydane. W sumie 21 /załącznik do protokołu/ 

Wójt poinformował o planowanym rajdzie samochodowym i o trasie jego przebiegu.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania do wystąpienia Wójta Gminy. Brak

zapytań.

Przewodniczący Rady Gminy nawiązując do uroczystości  otwarcia nowo wybudowanej remizy  w

Ełganowie.  Poinformował,  że  otrzymał  od  strażaków  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w  Ełganowie

grawerkę z podziękowaniem dla Radnych za przydzielone środki na wybudowanie remizy oraz  zakup

samochodu ratowniczo – gaśniczego dla tej jednostki. Kolejno odczytał podziękowanie. Na koniec

swojej wypowiedzi poinformował, że uczestniczył w spotkaniu w Sejmie Rzeczypospolitej Polski w

Warszawie. Spotkanie dotyczyło tematyki seniorów.

/Do posiedzenia dołączył Radny Powiatu Gdańskiego Pan Mateusz Sroka/

Ad 3  Przedstawienie sprawozdań Komisji Stałych Rady Gminy Trąbki Wielkie za 2016 rok:

Przewodniczący  poszczególnych  komisji  Rady  Gminy  zgodnie  z  kolejnością  przedstawili
sprawozdania  z  prac  komisji  za  ubiegły rok  (w/w sprawozdania  stanowią  załącznik  Nr  3  -  6  do
niniejszego protokołu).

Ad 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2017 - referuje  
Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani  Zofia  Gór  zyńska  Skarbnik  Gminy –  poinformowała  o  najważniejszych  zmianach
odczytując treść  uzasadnienie do w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – otwierając dyskusje w tym temacie spytał, czy jeżeli zdejmowane są

środki z zadania inwestycyjnego - budowy aglomeracji Sobowidz, to czy zadanie to, przechodzi na ko-

lejne lata.

Wójt Gminy – poinformował, że przechodzi. Z tego co pamięta, inwestycja ta, ma się zakończyć we

wrześniu 2018 roku.

Radny Ryszard Budzyński – spytał, na jakim etapie jest projekt budowy miejsca rekreacyjnego w Mie-

rzeszynie.

Wójt Gminy – poinformował, że  projekt został podpisany. Trwają  przygotowania do przetargu.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:

Za –  14

Przeciw –   0
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Wstrzymało się –   1

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr  XXXVII/268/2017 w w/w

sprawie.

/Salę obrad opuściła Radna Wioleta Frydrych/

Ad 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016-2030 - 
referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Podała,
że uchwała ta jest konsekwencją dokonanych zmian w budżecie gminy.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej

uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   1

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów  podjęła uchwałę nr XXXVII/269/2017 w w/w

sprawie.

Ad 6 Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w wysokości
6 025 516,85 zł na sfinansowanie wydatków nie znajdujących pokrycia w planowanych
dochodach gminy oraz sfinansowanie planowanego deficytu w roku budżetowym 2017 -
referuje Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik  Gminy  –  uzasadniła  podjęcie  powyższej  uchwały.
Poinformowała,  że  kwota  kredytu  zostanie  przeznaczone  na  sfinansowanie  deficytu  oraz  na
pokrycie zadłużenia w budżecie Gminy Trąbki Wielkie.

/Do obrad dołączyła Radna Wioleta Frydrych/

Przewodniczący Rady spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:

Za – 15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0
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Rada Gminy Trąbki Wielkie  jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXVII/ 270 /2017 w w/w
sprawie.
Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy –  przypomniał  o  uzyskanej  podczas  wczorajszego
posiedzenia  połączonych  komisji  stałych  informacji,  że  kredyt  będzie  zaciągnięty  tylko
wówczas,  jeżeli  będzie  taka potrzeba.  Zwrócił  uwagę,  że  podjęcie  w  dniu  dzisiejszym
uchwały przez Radę Gminy nie świadczy o tym, że Gmina kredyt zaciągnie. Jest to tylko
zabezpieczenie.

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy z Powiatem
Gdańskim   dotyczącej  wspólnej   realizacji  zadania  w  zakresie  kultury  pod  nazwą
„Trąbki w Trąbkach”  – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Przypomniał, że Powiat Gdański co
roku dofinansowuje jedną sztandarową imprezę w danej Gminie.  W przypadku Gminy Trąbki
Wielkie jest to właśnie impreza pn. „Trąbki w Trąbkach” .

Przewodniczący Rady spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:

Za –  15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXXVII/271/2017  w  w/w
sprawie.
/ Salę obrad opuściła Radna Anna Stosio/

Ad 8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  przejęcie
nieruchomości lokalowej od Polskich Kolei Państwowych Spółki Akcyjnej - referuje Pan
Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt  Gminy uzasadnił  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.  Podał,  że  dotyczy  to  lokalu
mieszkalnego położonego w Sobowidzu a  należącego do PKP. Gmina może  nieodpłatne nabyć
od Polskich Kolei Państwowych Spółki Akcyjnej lokal  mieszkalny wraz z obecnym lokatorem
i kolejno sprzedać lokal zainteresowanemu lokatorowi.

Przewodniczący Rady spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:
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Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie  jednogłośnie podjęła uch0wałę nr XXXVII/272/2017 w w/w
sprawie.

Ad 9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości
położonej w Domachowie obręb geodezyjny Warcz - referuje Pan Błażej Konkol Wójt
Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy - uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że sprawa dotyczy
sprzedaży  dawnej  świetlicy  w  Domachowie.  Lokal  znajduje  się  pośrodku  budynku,  między
mieszkaniami.  Lokal  ten  już  dawno przestał  pełnić  rolę  świetlicy wiejskiej,  natomiast  koszty
utrzymania tego lokalu dla Gminy wciąż istnieją.  Jest to już odpowiednia pora, aby lokal ten
wystawić do sprzedaży w przetargu nieograniczonym. Wójt w dalszej wypowiedzi stwierdził, że
najlepiej  byłoby,  gdyby  lokal  ten  zakupił  ktoś  zamieszkujących  lokale  sąsiednie,  celem
poszerzenia swojego obecnego  lokalu.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – zwrócił  uwagę na duże zapotrzebowanie na
mieszkania przez osoby oczekujące na lokal. Spytał, czy nie lepiej dokonać sprzedaży tego lokalu
w przetargu ograniczonym.

Wójt Gminy – poinformował, że lokal nie może zostać sprzedany w przetargu ograniczonym.

Przewodniczący Rady spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr  XXXVII/273/2017  w w/w
sprawie.

Ad 10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości
położonej w obrębie geodezyjnym Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt
Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że działka położona
jest  w  Trąbkach  Wielkich.  Nieruchomość,  o  której  mowa  w uchwale  w  miejscowym  planie
zagospodarowania przestrzennego oznaczona jest jako teren obiektów produkcyjnych, składów i
magazynów  oraz  teren  zabudowy  usługowej.  Istnieje  realne  zainteresowanie  zakupem
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nieruchomości  przeznaczonych  na  cele  produkcyjne.  Mając  na  uwadze  powyższe,  podjęcie
uchwały jest uzasadnione.

/Do posiedzenia dołączyła Radna Anna Stosio/

Prze  wodniczący Rady spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:

Za – 15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXXVII/274/2017  w w/w
sprawie.

Ad  11.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  służebności
przesyłu na rzecz spółki Polskie Sieci Elektroenergetyczne Spółka Akcyjna z siedzibą w
Konstancinie - Jeziornie na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Trąbki Wielkie
położonej  w  obrębie  geodezyjnym  Mierzeszyn   -  referuje  pan  Błażej  Konkol  Wójt
Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że projekt dotyczy
gminnej drogi położonej w Mierzeszynie. Przez teren tej drogi będzie przechodziła linia 400 kV.
Po podjęciu tej uchwały zostanie nałożona z tego tytułu służebność.

Przewodniczący Rady spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:

Za – 15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXXVII/275/2017  w w/w
sprawie.

Ad 12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z
Komendą Wojewódzką Policji w Gdańsku przy udziale Komendy Powiatowej Policji w
Pruszczu  Gdańskim  dotyczącego  przekazania  środków  pieniężnych  na  remont  i
poprawę infrastruktury w budynku Komisariatu Policji w Trąbkach Wielkich- referuje
Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
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/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt  Gminy  -   uzasadnił  potrzebę  podjęcia  uchwały  informując,  że  uchwała  ta  dotyczy
przekazania  środków  na   remont  komisariatu  w  Trąbkach  Wielkich.  Jeżeli  zostanie  podjęta
przedmiotowa uchwała, to wówczas na ten cel  przekazana zostanie kwota w wysokości 25 tys. zł.

Przewodniczący Rady spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:

Za – 13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   2

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XXXVII/276/2017 w
w/w sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 minut przerwy.

Po przerwie

/Brak Radnego Mariana Płotki/

Ad 13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji  celowej do zabytku dla Parafii
Wniebowzięcia  NMP  w  Trąbkach  Wielkich  na  przebudowę  domu  parafialnego  w
Trąbkach Wielkich – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt  Gminy -  uzasadnił  potrzebę podjęcia  powyższej  uchwały.  Poinformował,  że  Gmina,  po
kolei,  co roku, dofinansowuje do remontów zabytków sakralnych w poszczególnych Parafiach.
Parafia w Trąbkach Wielkich jeszcze nie otrzymała takiego dofinansowania.

Przewodniczący Rady spytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący  Rady Gminy –  spytał,  czy  gmina  w dalszym ciągu  będzie  finansowała
zabytki sakralne.

Wój  t Gminy – poinformował, że na chwilę obecną będzie przerwa od dofinansowań do zabytków
sakralnych.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 12

Przeciw –   0
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Wstrzymało się –   2

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XXXVII/277/2017 w
w/w sprawie.

Ad 14. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  zasad  udzielania  i  rozliczenia  dotacji
celowej  na  dofinansowanie  prac  związanych  z  usuwaniem  wyrobów  zawierających
azbest z terenu Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki
Wielkie;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy - uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady -  spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Radny  Andrzej  Klonowski –  zapytał  jak  się  ma  sprawa  mieszkań  komunalnych  w  kwestii
dofinansowania do usuwania wyrobów azbestowych.

Wójt Gminy – poinformował, że mieszkania komunalne również są objęte dofinansowaniem.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXXVII/278/2017  w w/w
sprawie.

Ad 15. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  skargi  na  działalności  Kierownika  ZGKiM   –
referuje  Pan  Marek  Czerwiński  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Gminy
Trąbki Wielkie;

/Projekt uchwały radni otrzymali z materiałami sesyjnymi/

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Marek  Czerwiński –  uzasadnił  potrzebę  podjęcia
powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania w tej sprawie.

Pan Karol  Kozak – poinformował,  że nie  mam dla siebie  usprawiedliwienia.  Odpowiedzi
pisemnej nie było,  aczkolwiek rozmawiał z osobą skarżącą.  Podał,  że  nie zgadzam się z
treścią skargi, albowiem  był nawieziony gruz do Granicznej Wsi. Miał on być wbudowany na
dwie ulice, niestety jedna z nich była tak bardzo w złym stanie technicznym, że cały został
wbudowany  w  jedną  ulice  i  na  drugą  nie  starczył.  W  rozmowie  z  osoba  skarżącą,
tłumaczyłem dlaczego ulica jeszcze nie została naprawiona  prosząc o cierpliwość.

Radny Jan Selka – spytał, kto finansował gruz do Granicznej Wsi.
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Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM – poinformował, że gruz został zakupiony z budżetu
Zakładu Gospodarski Komunalnej i Mieszkaniowej.

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której Kierownik ZGKiM w Trąbkach
Wielkich zwrócił się do obecnych  prosząc o cierpliwość w kwestii naprawy dróg. Zwrócił
uwagę,  że  dróg  gminnych  jest  bardzo  dużo  i  po  kolei  stara  się  je  naprawiać.  Zaznaczył
również, że podczas naprawy stanu technicznego dróg należy wziąć pod uwagę, odpowiednią
porę roku.

Radny Adam Zarzycki – podziękował za wykonany remont drogi w Łaguszewie.

Wójt  Gminy –  poinformował,  że  w  ZGKiM  w  Trąbkach  Wielkich  zostanie  powołana
specjalna ekipa drogowa, która będzie zajmowała się tylko i wyłącznie drogami, a inne osoby
będą zajmowały się np. kanalizacją i innymi sprawami.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za –   0

Przeciw –   1

Wstrzymało się –  13

Rada Gminy Trąbki Wielkie przy jednym głosie sprzeciwu i pozostałych wstrzymujących się nie

podjęła uchwały Nr XXXVII/279/2017 w w/w sprawie.  

Wójt Gminy – zwrócił uwagę Kierownikowi ZGKiM, że mimo wszystko na pisma należy

odpowiadać. 

Ad 16 Interpelacje i zapytania radnych.

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły interpelacje i 
zapytania radnych. Spytał, czy są jakieś zapytania radnych.

Radna Wioleta Frydrych – spytała,  kiedy zostaną zakupione YUMBY.

Wójt Gminy – poinformował, że przetarg będzie w miesiącu czerwcu a zrealizowane powinno
zostać w okresie wakacyjnym.

Radny Wiesław Keler  - zapytał o sprawy budowy parkingu w Trąbkach Wielkich.

Wójt Gminy – poinformował, że jest on ujęty w projekcie dotyczącym budowy ryneczku w
Trąbkach Wielkich.  Termin składania ofert  jest  do końca maja br.   Dokumentacja już jest
gotowa. Gmina będzie zwracać się o dofinansowanie do tego zadania.

Radny Karol Kusaj – spytał, w jakim czasie, uczestnicy sobotniego rajdu mają przywrócić
stan drogi do stanu poprzedniego.

Wójt Gminy – poinformował, że jest  sporządzony protokół z nagraniem stanu faktycznego
drogi a po rajdzie będzie sporządzony protokół odbioru tej drogi.
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Radny Adam Zarzycki – zgłosił kolejno:

-  potrzebę  jak  najszybszego zabezpieczenia  wypustu  biegnącego w kierunku Kłodawy na
nowo wybudowanej drodze w Trąbkach Małych. Obecne zabezpieczenie jest bardzo niskie, w
miejscu tym wpadają dzieci. 

- potrzeba naprawy: najazdów, zejść, zjazdów, przy nowo wybudowanej drodze w Trąbkach
Małych. Są one niewłaściwie wykonane. W miejscach tych, powstają dość głębokie dziury.
Jeżeli przypatrzymy się na wykonanie zjazdów, zejść w innych miejscowościach, to są one
inaczej zrobione. Zakończone są poprzez położenie na płasko krawężników i dopiero za tym
jest fragment, że asfalt się nie uszkadza. 

- potrzeba zlikwidowania spiętrzającej się wody koło Państwa Machów.   

Radny Michał  Studziński – przypomniał o drodze w Drzewinie.  Poinformował,  że  część
gruzu już jest, jakąś część należałoby dowieźć i wówczas wbudować w drogę,

Radna Anna Stosio – spytała, kto decyduje o uruchomieniu żwirowni ma terenie Gminy. 

Wójt  Gminy –  poinformował,  że  Gmina  nie  jest  organem  decydującym,  czy  żwirownia
powstanie, czy nie. Gmina w kwestii tej wystawia jedynie decyzję środowiskową. Drugim
organem,  który  może  pozwolić  lub  też  nie,  to  jest  kwestia  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego.  Wójt  w swojej  wypowiedzi  zaznaczył,  że  spotka  się  z
każdą  osobą,  która  będzie  miała  racjonalne  argumenty  mówiące  o  przeciwskazaniach
powstania żwirowni na terenie Gminy. Argumenty muszą być rzeczowe, czyli:  zagrożenie
środowiska, zdrowia, lub życia.  Jeżeli chodzi o sąsiedztwo terenu skażonego, Regionalny
Dyrektor    Ochrony Środowiska  wypowiedział  się,  że  nie  ma takiego niebezpieczeństwa.
Zaznaczył, że w procesie uzyskania koncesji gmina jest tylko jednym elementem, nie jest
decydentem, czy udziela się koncesji, czy nie.

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja

Radna Anna Stosio – nawiązała do otrzymanego pisma w sprawie budowy chodnika wraz z
oświetleniem. Decyzja jest negatywna. Pyta, czy nie można wykonać tej inwestycji z drugiej
strony drogi jeżeli problem jest z linią napowietrzną.

Wójt  Gminy -  poinformował,  że  wówczas  należałoby:  zrobić  nowy  projekt,  uzyskać
pozwolenie, uzyskać pozwolenie od właścicieli nieruchomości. Na dzień dzisiejszy należy się
do  tego  przygotować  finansowo.  W ocenie  Wójta  jest  to  kwota  ok  600  tys.  zł.  Jest  to
inwestycja  na  bardzo  dużym odcinku  drogi.  Zaznaczył,  że  na  obecną  chwilę  nie  jest  to
możliwe, aby Gmina to zrobiła, ponieważ robi inne projekty inwestycyjne. Przypomniał, że w
Gołębiewie Wielkim zostało już dużo inwestycji zrobionych, łącznie z drogą wojewódzką,
drogą powiatową, kawałkiem chodnika, czy drogą na cegielnię.  

Radny Karol Kusaj – wnioskuje, aby jeszcze raz zostało wystosowanie pismo do osób, które
wywożą śmieci na teren żwirowni.

Wójt Gminy – poinformował, że jeżeli chodzi o te śmieci, to procedura cały czas trwa. Gmina
idzie w procedurę wykonania zastępczego. Śmieci zostaną usunięte a firma, która te śmieci
zwiozła zostanie obciążona kosztami ich likwidacji.
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę, że trwa to już wiele lat i żadne skutki z
tego tytułu nie są wyciągnięte. Zaproponował, czy nie warto usytuować tam kamery. Kolejno
spytał, kiedy będzie wmurowanie kamienia węgielnego pod salę gimnastyczna w Kłodawie.

Wójt Gminy – zaproponował, aby nastąpiło to na zakończenie roku szkolnego. 

Radny Jan  Selka –  zwrócił  się  do  Kierownika  ZGKiM informując  o  bardzo  złym stanie
technicznym dróg w Kleszewie tj.: ul. Brzozowa, Wierzbowa i Jaśminowa. O dokonanej na
tych  drogach  wizji  lokalnej  przez  pracownika  Urzędu  Gminy Panią  Wioletę  Wronę  oraz
pracownika  ZGKiM Pana Franciszka  Marchewicza.  W swojej  wypowiedzi  zaproponował,
aby wystosować wniosek do mieszkańca, który uszkodził ul. Brzozową nawożąc bezprawnie
ziemie  podczas  obsypywania  swoich  fundamentów.  Natomiast  na  drogę  Wierzbową
bezprawnie została nawieziona glina, Pan Franciszek Marchewicz nakazał usunięcie tego, do
tej  pory  nie  jest  to  zrobione.  Kolejno  zwrócił  się  do  Dyrektora  GOKSiR  z  prośba  o
wyjaśnienie sprawy środków z wynajmu świetlicy za każdą kolejną dobę. 

 Pan Leszek Orczykowski Dyrektor GOKSiR – poinformował, że część tych środków jest dla
sołectw,  część  jest  za  media.  Najlepiej  na  bieżąco  zgłaszać  się  do  Dyrektora  GOKSiRu.
Będzie taką  informację przekazywać.

Radna Anna Stosio –  zawnioskowała  o   wyrównanie  drogi  Konwaliowej  i  zniwelowanie
skarpy na drodze gminnej koło pana Nowaczyńskiego. 

Ad 17 Wystąpienie sołtysów.

– Wójt Gminy – poinformował, że spotkanie z sołtysami z terenu Gminy Trąbki Wielkie
odbędzie się w dniu 9 czerwca 2017r. godz. 10:00 – prośba o obowiązkową obecność.

– Pani Irena Kuchnowska Sołtys wsi Mierzeszyn – zapytała o etap wykonania chodnika
przy ul. Gdańskiej w Mierzeszynie. Zaznaczyła, że miał być on wykonany w zeszłym
roku.

– Wójt Gminy – poinformował, że ma informacje, że chodnik będzie robiony. Nie zna
konkretnej daty. 

– Pani Irena Kuchnowska Sołtys Wsi Mierzeszyn – zapytała o obowiązkową segregację
odpadów komunalnych - kiedy będzie zmiana podwójnej opłaty?

– Wójt  Gminy –  poinformował,  że  po  znowelizowaniu  ustawy,  będzie  tak,  że  z
założenia  wszyscy  będą  musieli  segregować,  jeżeli  ktoś  tego  nie  będzie  robił,  to
wówczas otrzyma decyzję administracyjną Wójta Gminy. 

– Pani Irena Kuchnows  ka Sołtys wsi Mierzeszyn – nawiązała do sprawy zalewania ul.
Ukośnej. Zwróciła uwagę, że odpowiedz w tej  sprawie była udzielona,  ale była to
odpowiedź  wymijająca. Pyta, co dalej z tą ulicą.

– Dyrektor ZGKiM Karol Kozak – poinformował, że woda ta, nie płynie z drogi a z pól
przylegających do tej  drogi.  Stwierdził,  że należy upominać właścicieli  tych pól o
zagospodarowanie wody na polu. Wszyscy w tej kwestii mają pretensje do Gminy. 
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– Wójt Gminy – proponuje, aby w sprawie tej zorganizować spotkanie z właścicielami
przyległych gruntów do ul. Ukośnej. Proponowany termin: 30.05. 2017r. godz. 18:00
na  świetlicy  wiejskiej  w  Mierzeszyna.  Sołtys  poinformuje  mieszkańców  o  tym
spotkaniu.

– Pani  Irena  Kuchnowska  Sołtys  wsi  Mierzeszyn –  zapytała  o  szambo  przy  ulicy
Spacerowej  i  ul.  Wolności.  Przypomniała,  że  szamba  te  miały  zostać  oznaczone.
Poinformowała, że tereny zostały sprzedane i obecnie wycieka wszystko na drogi.

– Kierownik  ZGKiM  Karol  Kozak –  poinformował,  że  z  Panią  Wioletą  Wroną  –
pracownikiem Urzędu Gminy Wydziału Ochrony Środowiska uzgodnił, że w sprawie
szamba na ul. Spacerowej zostaną do mieszkańców rozesłane zawiadomienia, że w
najbliższym czasie szambo to zostanie odcięte.  Jeżeli  chodzi o ul.  Wolności,  to tu
jeszcze nie rozeznał sytuacji. Jeżeli będzie możliwość, że szambo to można również
odciąć, to zostanie to odcięte. Uważa, że do 10.06.2017r. sprawa ta powinna zostać
załatwiona. 

– Pan Krystian Sadowski Sołtys wsi Kłodawa- spytał, czy można zaopatrzyć sołectwa w
kamizelki odblaskowe celem zapewnienia bezpieczeństwa przy pracach w sołectwie.

– Wójt Gminy – poinformował, że kamizelki zostaną zakupione;

Ad 18 Wolne wnioski.

– Radny Karol Kusaj – poruszył temat możliwości podlewania boisk wodą z hydrantów.

– Wójt Gminy – poinformował, że branie wody z hydrantów wpływa na cenę wody.
Jeżeli byśmy poszli w tym kierunku, to należało by wyrazić zgodę również innym.

– Kierownik ZGKiM – Poinformował, że zabronił podlewania. Nie może być tak, że o
godz. 16:00 włącza się hydrant i podlewa boiska przez całą noc. 

– Radny Karol Kusaj – spytał,  czy jest możliwość na terenie Gminy Trąbki Wielkie
wybudować  studnie  głębinową.  Prosi  o  wykonanie  operatu  szacunkowego
wybudowania takiej studni.

– Wójt Gminy – wstępnie obliczymy ile kosztuje jedno podlewanie ok 1300 zł. Zrobimy
w tej kwestii rozeznanie. Zaproponował, aby radny dokonał obliczeń kosztów takiego
zużycia  wody.  Zaznaczył,  że  zostanie  sporządzony  operat  szacunkowego
wybudowania studni.

– Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM – zwrócił uwagę, że jeżeli tak jest zużywana
woda, to wówczas woda pitna nie dociera do gospodarstw domowych a ZGKiM jest
odpowiedzialny za dostarczenie wody pitnej . 

– Radny Adam Zarzycki – dyskutujemy tu na taki temat a powinniśmy zastanowić się
nad studiami dla nowych gospodarstw które przybywają na terenie naszej Gminy.
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Przewodniczący Rady spytał, czy w ramach wolnych wniosków ktoś chciałby jeszcze zabrać
głos. Brak chętnych.  Z uwagi na wyczerpanie tematów, podziękował wszystkim za czynny
udział i zamknął XXXVII zwyczajną sesję Rady Gminy.

Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy:

Katarzyna Czyż                       Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji

3. Uchwały podjęte na sesji – nr XXXVII/ 268 /2017- XXXVII/278/2017
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